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2021Z15476 

Vragen van het lid Michon-Derkzen (VVD) aan de Minister van Justitie en 
Veiligheid en over het bericht »Tekort van ruim 150 miljoen bij politie: 
«Ontzettend pijnlijk juist nu te bezuinigen.» (ingezonden 14 september 2021). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Tekort van ruim 150 miljoen bij politie: 
«Ontzettend pijnlijk juist nu te bezuinigen»?1 

Vraag 2
Kunt u schetsen om welk bedrag het hier gaat? Wat is het tekort ofwel de 
overschrijding bij de ondersteunende diensten en wat is het tekort dan wel de 
overschrijding bij de operationele eenheden? 

Vraag 3
Kunt u de precieze oorzaak van het overschrijden van het budget schetsen? Is 
dat een gevolg van toenemende beleidswensen of van slechte bedrijfsvoe-
ring? 

Vraag 4
Hoe lang is dit nieuws al bij u bekend? 

Vraag 5
Welke maatregelen moeten worden genomen om binnen het budget te 
blijven en wat zijn de gevolgen daarvan? 

Vraag 6
Hoe verhoudt dit bericht zich tot de uitgelekte plannen van het kabinet om 
meer te investeren in veiligheid? 

Vraag 7
Kunt u garanderen dat de broodnodige opbouw van de politie binnen het 
vastgestelde budget plaatsvindt? 

1 Website Algemeen Dagblad, 2 september 2021 (https://www.ad.nl/binnenland/tekort-van-ruim-
150-miljoen-bij-politie-ontzettend-pijnlijk-juist-nu-te-bezuinigen-br~ac2682ff/)
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Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid Van 
Nispen (SP), ingezonden 2 september 2021 (vraagnummer 2021Z14874).
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